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          В работе рассмотрены вопросы реконструкции подстанций напряжением 35/10 кВ, выполненных по типовым схемам №35-9 и №35-5 с использованием современных технических решений. Проанализированы различные возможности размещения оборудования как в ОРУ, так и в ЗРУ. Исследован вопрос увеличения срока службы ПС за счёт установки инновационного оборудования с большим зксплуатационным ресурсом. Произведен выбор основного оборудования РУ 35 кВ и 10 кВ, силовых трансформаторов, а также измерительных устройств для АСКУЭ.
        

        
          The paper considers the issues of reconstruction of substations with voltage 35/10 kV, made according to standard schemes No. 35-9 and No. 35-5 using modern technical solutions. Various possibilities of equipment placement are analyzed, such as in ORU, and in the ZRU. The question of increasing the service life of the PS due to the installation of innovative equipment with a large operational resource is investigated. The selection of the main equipment of the 35 kV and 10 kV control stations, power transformers, as well as measuring devices for the automated control system was made.
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